
 

JEGYZŐKÖNYV 

Amely készült 2024. 05. 28-án, 

Eszterházy Károly Katolikus Egyetem 

EHÖK Záró Küldöttgyűlésén, 

Líceum Dísztermében. 

Elek Liliána: Sok szeretettel köszöntök mindenkit az EHÖK Záró Küldöttgyűlésén. 

Köszönjük, hogy ennyien eljöttetek és megtiszteltek minket. Jegyzőkönyv vezetésre szeretném 

felkérni Molnár Diánát, a jegyzőkönyv hitelesítésére pedig Szilágyi Somát. Aki ezt eltudja 

fogadni, kézfelnyújtással jelezze. 

 Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Megkérném az ellenőrző bizottság elnökét Pecasz Anna Évát, 

hogy állapítsa meg, hogy szabályosan lett-e összehívva a küldöttgyűlés és tartsa meg a 

mandátum ellenőrzését. 

Pecasz Anna Éva: Megállapítom, hogy az alapszabálynak megfelelően lett összehívva a 

küldöttgyűlés. Jelezni szeretném, hogy Legéndi Bendegúz, Kovács Nóra és Tudja Tamara Zoé 

távolmaradását előre jelezte. Akik mandátummal rendelkeznek kérem tegyék fel a kezüket. 

Köszönöm szépen! Megfelelő mandátumszámmal rendelkezünk. 

Elek Liliána: Köszönjük szépen! Most pedig szeretném ismertetni a napirendi pontokat. 

Elek Liliána ismerteti a napirendi pontokat. 

Napirendi pontok: 

1. Napirendi pont: Bejelentések  

2. Napirendi pont: EHÖK Elnökségi beszámolók  

3. Napirendi pont: Ellenőrző Bizottság beszámolója 

4. Napirendi pont: Személyügyek (Titkár, Kollégiumi ügyekért felelős alelnök pozíció) 



 

5. Napirendi pont: Költségvetés tervezet elfogadása 

6. Napirendi pont: Tanulmányi Bizottság beszámolója  

7. Napirendi pont: Kommunikációs Bizottság beszámolója  

8. Napirendi pont: Rendezvényes Bizottság beszámolója  

9. Napirendi pont: Kollégiumi Bizottság beszámolója  

10. Napirendi pont: Külügyi Bizottság beszámolója 

11. Napirendi pont: Junior HÖK bizottság beszámolója 

12. Napirendi pont: Egyebek 

Amennyiben nincsen másnak napirendi pontja, kérlek, szavazzuk meg. 

Egyhangúan elfogadva. 

1. napirendi pont: Bejelentések 

Elek Liliána: Sikeresen elfogadásra került a szenátus által az alapszabályunk, amelyben 

elolvashatjátok a kollégiumi fegyelmi pontrendszert, ezt fel is töltöttük a honlapunkra, 

úgyhogy ott is elérhetitek, illetve az EHÖK Facebook és Instagram oldalán is elérhető lesz. 

Folyamatban van az 5000 forintos kollégiumi regisztrációs díj eltörlése, mely a szenátusi 

elfogadásra vár. A kedvezménykártya rendje meg fog újúlni, szeptembertől ingyenesen 

igénybevehető lesz minden hallgatónak, amely a vekkerben fog megjelenni mindenki 

számára. Most pedig a díjak átadása következik. Megkérem Váczi Milán Dominikot, hogy 

ismertesse a díjazottak névsorát, Beőr Anettet pedig a díjak átadására. 

Váczi Milán Dominik: Első díjazottunk a Bölcsészettudományi Karról Magyar Krisztina. 

Magyar Krisztina az Eszterházy Károly Katolikus Egyetem Anglisztika és Amerikanisztika 

Tanszék tanársegédje. Tanítási stílusának, szakértelmének köszönhetően a hallgatók 

véleményei alapján 2024-ben az ÉV OKTATÓJA díjat nyerte el. Szívből gratulálunk! 

Következő díjazottunk a Pedagógiai Karon Dr. Hegedűs Roland. Dr. Hegedűs Roland a 

Tanulásban Akadályozottak Pedagógiája és Inkluzív Nevelés Tanszék vezetője és egyetemi 

docens az Eszterházy Károly Katolikus Egyetem Pedagógiai Karán. Biológus BSc, 

Biológia-földrajz tanár MSc, Gyógypedagógia Ba és Neveléstudományi PhD végzettséggel 



 

rendelkezik. Szakmai tudása mellet a hallgatók szívesen tanulnak tőle, a hallgatók 

szavazatai alapján 2024-ben az ÉV OKTATÓJA díjat nyerte el. A következő díjazottunk az 

informatikai karon, Dr. Liptai Kálmán. Dr. Liptai Kálmán matematikus, főiskolai docens, 

2013-2020 között az egyetemünk rektora volt. Jelenleg az Alkalmazott Matematikai 

Tanszék vezetője. Kutatási területe a számelmélet, analízis, computer algebra. 2024-ben az 

EHÖK által meghirdetett ÉV OKTATÓJA díjára szavazták meg a hallgatók, ezzel 

elismerve színvonalas munkáját. Szívből gratulálunk. Következő díjazottunk 

Természettudományi Karon Sisa Tibor. A Természettudományi Karon a hallgatói 

vélemények alapján az ÉV OKTATÓJA díjat Sisa Tibor nyerte el. Edzői karriere során 

számos hazai és nemzetközi eredményt ért el. Az ifjúsági válogatott edzőjeként az U19-es 

csapattal Európa Bajnoki 3.helyezést ért el és az U20-as Világbajnokságra való kijutás is az 

ő nevéhez fűződik. Nemcsak edzőként hanem oktatóként is kimagasló teljesítményt nyújt 

egyetemünkön. Mindemellett vezetőként is dolgozott a Magyar Labdarúgó szövetség Edző 

Képző Központjában. Oktatói munkája mellett az egyetem férfi és női futsal valamint 

nagypályás labdarúgócsapatát is felkészíti MEFOB versenyekre ezzel is hozzájárulva a 

hallgatók sport béli fejlődéséhez. Szívből gratulálunk. Következő díjazottunk a Gazdaság-

és Társadalomtudományi Karon Tóth László. Tóth László az Eszterházy Károly Katolikus 

Egyetem tanársegédje és a hallgatói vélemények alapján a 2024-es ÉV OKTATÓJA díj 

díjazottja. Oktatott tárgyai közé tartoznak vállalatgazdaságtan, vállalati pénzügyek, üzleti 

tervezés. A hallgatók szívesen vesznek részt az óráin, ugyanis azok informálisak, jó 

hangulatúak. Méltán szavazták neki az ÉV OKTATÓJA díjat. Minden félévben szoktunk 

az ÉV DEMONSTRÁTORA díjat is adományozni, ezt az idei évben Sebők Máté kapja. 

Sebők Máté Testnevelés szakon végzett egyetemünkön 2024-ben. Munkáját 

lelkiismeretesség, szakértelem és empátia jellemzi. Bekapcsolódott a Tudományos 

Diákköri Mozgalomba is. Szívből gratulálunk. Végül de nem utolsó sorban ÉV 

DOLGOZÓJA díjat is adományozunk, ezt az idei évben az EHÖK döntése alapján Rákosiné 

dr. Jakab Éva fogja kapni. Rákosiné dr. Jakab Éva az Eszterházy Károly Katolikus Egyetem 

rektori hivatalának kabinet vezetője. Éva munkássága nagyban kapcsolódik a Hallgatói 

Önkormányzathoz is, hiszen folyamatos kapcsolatban vagyunk vele és segít szervezetünk 

szabályos működésében. Ő az a személy akit bármilyen kérdéssel kereshetünk és 

szaktudásához megfelelően segít nekünk. A díj átadásával szeretnénk köszönetet mondani 

munkájához. Szívből gratulálunk! 



 

Elek Liliána: Szeretném még megemlíteni Legéndi Bendegúzt, akinek EHÖK nívódíjat 

szerettünk volna átadni a mai napon, azonban ő nem tudott most itt lenni velünk de 

eljuttatjuk neki. Ő a Kollégiumi Ügyekért Felelős Alelnökünk még jelenleg. Szeretnék neki 

is egy nagy tapsot kérni. Szeretném megkérni a díjazottakat, hogy a díszterem előtt álljunk 

össze egy csoportképre. 5 perces szünetet tartunk amíg elkészülnek a képek. Köszönöm 

szépen! 

 

2. napirendi pont: EHÖK Elnökségi beszámolók  

Elek Liliána: És akkor folytatnánk is a második napirendi pontunkkal, ami az EHÖK 

Elnökségnek a beszámolója lesz. Néhány mondatban összefoglalnám a három hónap 

történéseit. Elég sok mindenen vagyunk túl, nagyrészt a beszámolómba amit feltöltöttem a 

google drive-ra ott olvashatjátok mi az amiket csináltam, mind a napirendi pontoknál, tehát 

napra lebontva, mind pedig a részletes beszámolómba szövegesen is elolvashatjátok. 

Lényegében megalakultunk, elfogadásra került az alapszabályunk, rengeteg HKR 

módosítást kezdeményeztünk az elmúlt 3 hónapban. Egyetemi Bizottságba is rengetegbe 

bevagyok delegálva amivel dolgozunk nap mint nap. Azt gondolom, hogy mondhatom így 

mindannyiunk nevében, hogy túlvagyunk az első nagyobb rendezvényünkön ami a 

Felezőbál volt és mondhatom azt, hogy ügyesen lehoztuk és megcsináltuk ezt az eseményt. 

Én összességében annyit szeretnék mondani, hogy nagyon büszke vagyok a csapatra amit 

így eddig elértünk és csináltunk. Szeretném hogyha elfogadnátok a beszámolómat. Aki 

elfogadja kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Szilágyi Somát, hogy néhány 

mondatban egészítse ki beszámolóját. 

Szilágyi Soma: Köszönöm szépen a szót! A beszámolómban olvashattátok is, pár 

mondatban szeretném összefoglalni mit is írtam bele. Az alapszabálynak megfelelően 

hozzám tartozik az alapszabály módosítása, rengeteget dolgoztunk a vezetőtársaimmal 

együtt rajta, illetve most fő feladatom volt a Felezőbálnak a megszervezése, lezajlott a 

választás, 47 jelentkező volt ami rekordmennyiségű jelentkezés volt a Hallgatói 

Önkormányzatba, melyet én koordináltam, illetve a belső képzés szervezése és koordinálása 



 

tartozik most hozzám amin folyamatosan dolgozom, illetve a kabinet munkásságának a 

felügyelését végzem folyamatosan. Köszönöm ha elfogadjátok a beszámolómat. 

Elek Liliána: Aki elfogadja Soma beszámolóját az kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Váczi milán Dominikot, hogy 

egészítse ki néhány mondatban a beszámolóját. 

Váczi Milán Dominik: Én is köszönöm szépen a szót! Alapvetően az én beszámolómat is 

olvashattátok, egy pár mondatban szeretném én is összefoglalni és kiegészíteni. Az elmúlt 

időszakban az átadás átvételi folyamathoz kapcsolódó feladatokat végeztük a 

vezetőtársaimmal. Ezeknek többségében egyik zászlós hajója voltam. Ez mellett a 

kabinetvezetés a feladatom, ahol a bizottságok vezetőivel heti szinten üléseztünk, majd ezt 

követően elnök asszony távollétében én vezettem a HÖK-öt Soma segítségével, úgyhogy 

közösen ezt vezettük. Illetve a Nemzetközi Stratégiája az egyetemnek most újul meg, 

amiben együtt veszünk részt Dominikával a Külkapcsolatokért felelős alelnökkel. Itt egy 

stratégiai ütemtervet kellett megírni, viszonylag 2-2,5 hónapnyi munka van ebben, ezt 

sikeresen megírtuk, ebben vannak a Hallgatói Önkormányzat következő 3 évre válallásai, 

amiket majd teljesítenünk kell. Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: Aki elfogadja Dominik beszámolóját az kézfelnyújtással jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Szeretném felkérni Beőr Anettet, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Beőr Anett: Nekem ugye feladatom a tanulmányi bizottság vezetése, összekovácsolása. 

Eddig ez sikerült, egy csapatépítőn is részt vettünk. Feladatokat osztok ki nekik, ellenőrzöm. 

Hozzánk tartozik a vekker is. Részletes beszámolót kaphattok majd a későbbiekben amikor 

erről lesz szó. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Aki elfogadja Anett beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 



 

Elek Liliána: Rendben, köszönöm szépen. Szeretném felkérni Mezei Márkot, hogy 

egészítse ki néhány mondatban a beszámolóját. 

Mezei Márk: Köszönöm. Én és a csapatom az EHÖK Kommunikációjáért felelünk. Új 

bizottsági rendszert vezettem be ami nagyon jól működik, továbbá mi csináljuk az összes 

esemény kommunikációját, új arculatot terveztünk, a gólyatábort is mi csináljuk. 

Elindítottunk egy rendezvényes kérdőívet is melyben hallgatókat kérdeztünk az 

eseményekről. Köszönöm. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Márk beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Bodnár Dominikot, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Bodnár Dominik: Sziasztok. Röviden, tömören szeretném csak összefoglalni, ugyanis a 

ppt-ben szeretném részletesen kifejteni a munkámat. Ami a legfontosabb, hogy a 

bizottságunk összekovácsolását kezdtük el. Sikeresen befejeztük a leltározásunkat. 

Ezenfelül a Sas úti raktárat rendbe raktuk. Befejeztük a félévi rendezvényszervezést. Ebben 

a  félévben volt 3 nagy rendezvényünk. Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Dominik beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Mészáros Violát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Mészáros Viola: Sziasztok. Én vagyok a sport referens,. Igazából én is azt tudnám mondani 

mint Dominik, hogy majd a prezentációban bővebben kifejtek mindent. Amit úgy 

gondolom, hogy fontos elmondani, hogy minden nagyobb sportrendezvény illetve kisebb is 

szépen lezajlott. Illetve mi voltunk az első olyan egyetem Magyarországon ahol 

megrendezték a Techno Yogát. Egyenlőre ennyi, a prezentációmban bővebben beszámolok. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Viola beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 



 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Kovács Dominikát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Kovács Dominika: Én vagyok a Külkapcsolatokért felelős alelnök. Mi tulajdonképpen 

azon dolgoztunk, hogy lebonyolítsuk a rendezvényeket és eseményeket a külföldi hallgatók 

számára. Készítettünk egy kérdőívet amiben felmértük, hogy a hallgatók milyen 

programokon vennének részt szívesen. A beszámolóban én is részletezem. Köszönöm 

szépen.  

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Dominika beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Kovács Petrát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Kovács Petra: Köszönöm szépen én is a szót! Feladataim közé tartozott a költségvetés, a 

közéleti ösztöndíjak meghatározása, szponzori kiajánló. Létrehoztunk egy rendezvényes 

kérdőívet, hogy a hallgatók igényeire tudjuk szabni költségvetésünket. Folyamatban van az 

online hirdetés megrendelő, ami szintén a HÖK gazdálkodását fogja a jövőben 

szponzorálni. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Petra beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném felkérni Kisnémet Petrát, hogy egészítse ki 

néhány mondatban a beszámolóját. 

Kisnémet Petra: Köszönöm szépen a szót. Én vagyok a Hallgatói Önkormányzat 

Innovációs referense. Elsősorban szeretnék köszönetet mondani Mezei Márknak, hogy 

elkészítette a szponzori kiajánlónkat. Volt két nagyobb esemény ahol a szponzorációk 

fontosak voltak, ez a Felezőbál illetve az Eszterházy Csillaga volt. Itt szorosan együtt 

dolgoztunk a rendezvénysekkel és nagyon szép ajándékcsomagokat tudtunk összekészíteni. 



 

Nem utolsó sorban a kedvezménykártya. Jött az ötlet, hogy tegyük ingyenessé a 

kedvezménykártyát, ezáltal minden hallgató számára elérhető lesz online a vekkerben. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Aki elfogadja Petra beszámolóját az kézfelnyújtással 

jelezze. 

Egyhangúan elfogadva. 

 

3. napirendi pont: Ellenőrző Bizottság beszámolója 

Elek Liliána: Át is térnék a harmadik napirendi pontra, ami az ellenőrző bizottságnak a 

beszámolója. Szeretném megkérni az Ellenőrző Bizottság Elnökét, Pecasz Anna Évát, hogy 

tartsa meg az Ellenőrző Bizottság beszámolóját. 

Pecasz Anna Éva: Kedves Elnökség, kedves megjelent hallgatótársaim! Sok szeretettel 

köszöntök mindenkit, a következő percekben az Ellenőrző Bizottság Beszámolóját tartom 

meg. Februárban kezdetét vette az új elnökség megválasztása. Elnöki pozícióra Németh 

Dóra és Forgács Csaba jelentkezett, mely sajnos sikertelen választás volt február 6.-án.Az 

Alapszabály szerint egy hét múlva február 13.-án ismételten sikertelen választás zajlott le. 

Így újra kiírásra került az elnöki pozíció 1 hónappal később már csak egy pályázat került 

leadásra, ezt követően a szavazáson sikeresen megválasztásra került Elek Liliána és 

elnöksége 2024. március 12.-én. A soron következő nagy  esemény a Bizottsági Választások 

voltak áprilisban. Itt szeretném megemlíteni, mi is itt lettünk megválasztva. Pfeffer Balázs, 

Lakatos Lívia ˙( Jászberény ), és jómagam Pecasz Anna Éva. Szeretném felsorolni, hogy 

kik is kerültek be a bizottságokba:  

Rendezvényes Bizottság tagjai:  Kovács Berta, Wouterson Rebecca, Babinecz Janka, Szabó 

Janka Dorina, Csoma Nándor 

Kommunikációs Bizottság tagjai: Kakas Lilla Judit, Győri Anna Boglárka, Bartók Nándor, 

Dénes Zakariás. 

Külügyi Bizottság tagjai: Csuhai Flóra, Sisák Réka Adrienn, Budai Roland, Mizere Robin, 

Nagy Dániel. 

Tanulmányi Bizottság tagjai: Bacsa Vivien, Novák Csenge, Molnár Anna Viola, Gáspár-

Nyika Noémi, Kulyó Gergő. 



 

 

Kollégiumi Bizottság tagjai:  

-Leányka úti kollégium: Kocsis Nóra, Kiss Réka, Kulcsár Panna Kincső, Ragács Nikolett 

Klaudia, Butyka László 

-Leányka Apartmanok: Balla Fanni Boglárka, Lovász Csenge, Puporka Dominik, Váradi Alex 

-Almagyardombi Kollégium: Sipos Nikolett, Tudja Tamara Zoé, Kiss Nóra, Balázs Levente 

Jászberényi Campus: 

Klein Gergő- Diákotthoni – Diákjóléti és Tanulmányi Ügyekért Felelős Képviselő. 

Mészáros Anna Viola – Rendezvényekért és Öntevékeny Körökért Felelős Képviselő       

A Junior HÖK Szilágyi Soma elnök vezetésével, is tovább folytatja munkáját, ám hozzájuk 

is új tagok csatlakoztak. Azokkal az új tagokkal bővült a csapat, akik a Bizottsági 

választások során nem kerültek be Bizottsági tagként , ők itt tevékenykedhetnek segítve 

munkájukkal a Hallgatói Önkormányzatot.  Szeretnénk megköszönni , a Bizottsági 

megbeszélésekre való meghívókat a Bizottsági Alelnöktől. A Bizottsági dokumentációkat, 

papírokat átellenőriztük, minden Bizottság Alapszabályban foglaltak alapján 

szabályszerűen működik és a szabályoknak megfelelően dokumentál, így mindent rendben 

találtunk. További jó munkát kívánunk minden Bizottságnak a következő időszakra. 

Az elnökségi megbeszéléseken személyesen részt vettem, amikor enm tudtam, akkor 

Pfeffer Balázs vett részt. Az elnökségi ülések is szabályosan lettek összehívva. Itt az 

elnökség dokumentációjában mindent az Alapszabályban leírtak szerint szabályosnak 

találtunk.  

Fontos elmondanom, hogy tisztségváltás történt az elnökségben ugyanis május elején 

Németh Dóra képviselői pozíciójáról, mint titkár lemondott. Az ő pozíciójára  

szabályszerűen kiírásra történt a pályázat. Melyre 3 fő adott be szabályos pályázatot. 

Amelyet a mai nap folyamán a személyi ügyi napirendi pontnál tárgyaljuk majd meg. 

Valamint Legéndi Bendegúz is lemondott Kolégiumi alelnöki képviselői pozíciójáról. Az ő 

pozíciója is szabályszerűen kiírásra történt a pályázat, melyre 1 fő adott be szabályos 

pályázatot. Az előzőhöz hasonlóan ezt is a személyi ügyi napirendi pontnál tárgyaljuk majd 

meg.  



 

A Záró Küldött Gyűlés időpontját illetően elütés történt az időpontot illetően, de ez 

időközben korrigálva lett , így megállapítom, hogy 2024. május 28-ra a Záró Küldött Gyűlés 

szabályosan lett összehívva. 

Utolsó bekezdésemben pedig a mandátummal rendelkező személyeket szeretném felsorolni 

az Egri majd a Jászberényi Campus képviseletében. 

Egyetemi Hallgatói Önkormányzat – Pozíciók felsorolása: 

- Elek Liliána – Elnök 

- Szilágyi Soma – Általános Elnökhelyettes 

- Váczi Milán Dominik – Stratégiáért és Kabinetvezetésért Felelős Elnökhelyettes 

- Kisnémet Petra – Innovációs referens 

- Kovács Petra – Gazdasági referens 

- Beőr Anett – Tanulmányi alelnök 

- Bodnár Dominik Martin – Rendezvényekért felelős alelnök 

- Mészáros Viola – Sportért felelős referens 

- Mezei Márk – PR és Kommunikációért felelős alelnök 

- Kovács Dominika – Külkapcsolatokért felelős alelnök 

- Legéndi Bendegúz – Kollégiumi alelnök 

Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Bizottságokból delegált tagok, akik mandátummal 

rendelkeznek: Csoma Nándor, Kovács Berta, Kocsis Nóra, Sipos Nikolett, Csuhai Flóra, 

Budai Roland, Kakas Lilla Judit, Győri Anna Boglárka, Kulyó Gergő, Gáspár-Nyika Noémi 

Jászberényi Campus pozíciók felsorolása: 

-Bató Dávid – Campus Elnök 

- Kovács Marcell – Általános Elnökhelyettes 

Köszönöm szépen a figyelmet! 

Elek Liliána: Köszönöm szépen a beszámolódat! 



 

 

 

4. Napirendi pont: Személyügyek 

Elek Liliána: Áttérnék a negyedik napirendi pontra, amely a személyügyek lesz. Szeretném 

felkérni Pfeffer Balázst és Lakatos Líviát, hogy Pecasz Anna segítségével és vezetésével 

számlálják át a szavazatokat. Először kezdenék a titkár pozícióval. Ahogyan említette Anna 

a korábbi titkárunk lemondott, így kiírásra került ez a pozíció. Hárman is megpályázták ezt 

a pozíciót, az általunk választott személy nem más, mint Molnár Diána. Kérlek mutatkozz 

be Dia a többieknek. 

Molnár Diána: Üdvözlök mindenkit, sziasztok! Molnár Diána vagyok, röviden aki nem 

ismer: gimnáziumi éveim során is diákönkormányzati tag voltam, ahol Kollégiumi Elnök 

pozícióban vehettem részt. Tovább szerettem volna ezt az egészet vinni az egyetemi 

tanulmányaim alatt, egy hónapig a kommunikációs bizottság tagja voltam. Amikor 

megláttam, hogy kiírásra került a titkári pozíció, úgy éreztem, hogy ezzel is támogathatom 

valamilyen formában a hallgatótársaim mindennapjait. Legfőképpen ezért jelentkeztem. 

Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: Köszönjük szépen! Van valakinek kérdése Diához? Nincs Akkor tovább is 

mennénk a Kollégiumi ügyekért felelős alelnök pozícióra. Ezt Legéndi Bendegúz töltötte 

be eddig, azonban szeptemberben külső gyakorlatát kezdi, így közösen úgy döntöttünk ez 

lesz az ideális pont, hogy átadja ezt a pozíciót. Egyetlen egy pályázat érkezett be, úgy 

gondoljuk ő lesz a legmegnyerőbb. Ő nem más, mint Kocsis Nóra. Nóri kérlek mutatkozz 

be. 

Kocsis Nóra: Sziasztok! Kocsis Nóra vagyok, harmadéves Óvodapedagógus és elsőéves 

Csecsemő és Kisgyermeknevelő szakos hallgató. A kollégiumi bizottságban már két éve 

aktívan tevékenykedem és mikor kiírásra került a pályázat úgy gondoltam így többet tudok 

tenni a kollégista hallgatókért. Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Valakinek van kérdése Nórihoz? Nincs A harmadik 

pozíció a grafikus pozíció, ez a hely eddig betöltetlen volt, azonban azt a személyt 

választottuk ki aki eddig is sokat segített a grafikusi munkákban. Ő nem más mint Urbán 

Orsolya. Kérlek te is mutatkozz be néhány szóban. 



 

Urbán Orsolya: Sziasztok! Urbán Orsolya vagyok, negyedéves Grafikusművész szakos 

hallgató. A kommunikációs bizottságban a grafikusi posztot töltöm be. Úgy gondolom 

fontos, hogy a hallgatóknak figyelemfelkeltőek, könnyen érthetőek legyenek a posztok. 

Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: Köszönöm szépen! Valakinek van kérdése Orsihoz? Nincs Szeretném 

felkérni az Ellenőrző Bizottságot, hogy osszák ki a szavazó cédulákat és akkor leszavazzuk 

mind a három személyt most. Szeretném megkérni Annáékat, hogy a szavazatokat 

számolják össze, addig egy 10 perces szünetet tartanánk. 

Elek Liliána: Akkor folytatnánk. Szeretném megkérni Annát, hogy ellenőrizze a 

mandátumokat. 

Pecasz Anna Éva: A jászberényiek hiányoznak. 

Elek Liliána: Attól függetlenül folytathatjuk, csak majd jegyzőkönyvbe vesszük azt, 

amikor visszaérnek. Szóval hogyha most megszámoljuk, hogy hányan vagyunk itt, addig 

akkor úgy folytatjuk. 

Pecasz Anna Éva: Ismertetném a szavazás eredményét. Molnár Diána, egyöntetű igennel 

Titkárnak szavazták. Kocsis Nórát egyöntetű igennel Kollégiumi alelnöknek szavazták. 

Urbán Orsolyát egyöntetű igennel Grafikusnak szavazták. 

Elek Liliána: Köszönöm szépen. Szeretném átadni a megbízóleveleteket. Először Diának, 

Nórának, és Orsolyának. 

Váczi Milán Dominik: 16:56- kor visszaért a két Jászberényi tagunk is, így teljes 

mandátumszámmal rendelkezünk. 

Elek Liliána: És akkor megkérném Nórát és Diát, hogy foglalják el helyüket itt az asztalnál 

mert mostmár ők is az elnökség tagjai. Folytatnánk a személyügyeket. A Leányka úti 

Kollégiumi Bizottság pozíció betöltetlen lett, ugyanis Kocsis Nóra már más pozíciót tölt be. 

Erre a posztra jelölöm Bárány Biankát. Kérlek mutatkozz be te is néhány mondatban. 

Bárány Bianka: Sziasztok! Bárány Bianka vagyok, elsőéves hallgató. Eddig a Junior 

Hökben tevékenykedtem. Örülök a felkérésnek és remélem ebben a pozícióban is 

hozzájárulok a hallgatók életéhez. Köszönöm szépen. 



 

Elek Liliána: Köszönjük szépen. Van valakinek kérdése Biankához? Nincs Akkor ezt is 

megszavazzuk. Illetve ismertetném, hogy egyetemi bizottságba is szükséges beszavaznunk 

személyeket. Az Esélyegyenlőség Bizottságba Kocsis Nórát, a Hallgatói Ügyek Bizottságba 

Kocsis Nórát, a Hallgatói Jogorvoslati Bizottságba Kocsis Nórát, a Hallgatói Fegyelmi 

Bizottságba Kocsis Nórát, és az Egyetemi Szociális és Ösztöndíj Bizottságba Kocsis Nórát. 

Illetve emellett ugye a Jászberényi Campus is újra meglett választva. Úgyhogy a Szenátusba 

beszavazzuk Bató Dávidot, a Hallgatói Ügyek Bizottságába Bató Dávidot, a Hallgatói 

Jogorvoslati Bizottságba Bató Dávidot, a Hallgatói Fegyelmi Bizottságba Bató Dávidot, az 

Egyetemi Szociális Ösztöndíj Bizottságba Bató Dávidot, a Beiskolázási Bizottságba Bató 

Dávidot, a Tudományos Diákköri Bizottságba Bató Dávidot, az Etikai Bizottságba Bató 

Dávidot, a Pk Kari Tanácsba Lakatos Líviát és a PK Tudományos Bizottságba szintén 

Lakatos Líviát. Úgyhogy megkérem az EB-t, hogy osszák ki a szavazólapokat. Illetve amíg 

osztják a szavazó cédulákat, addig körbe megy a jelenléti ív. Légyszi mindenki töltse ki. 

Köszönöm szépen.  

Elek Liliána: Köszönjük szépen. Most szeretném megkérni az ellenőrző bizottságot, hogy 

fáradjon ki és számolja le a szavazatokat odakint, mert mi mennénk tovább, hiszen nagyon 

sok napirendi pontunk van még.  

 

5. Napirendi pont: Költségvetés tervezet elfogadása 

Elek Liliána: Elérkeztünk az ötödik napirendi ponthoz ami a költségvetés. Szeretném 

felkérni Kovács Petrát, hogy tartsa meg a költségvetés beszámolót, 2023/24 második 

félévéről, a gólyatáborról és a 2024/25 őszi félévének tervezetéről. 

Kovács Petra: Itt látható a költségvetési tervezetünk. Itt, hogy mennyiből gazdálkodtunk. 

Igazából ami fontos, az a Felezőbál. Itt 2 milliós jegybevétellel számolhatunk. Gólyatáborra 

tartalékként 6 milliót számoltunk, itt láthatjátok is. Itt láthatjátok mi az ami megvalósult. A 

gólyatábor Ehök hozzájárulása az több, mint 5,5 millió forint. Ami újítást szeretnénk 

behozni az a Civil Falu jegybevétel lenne, ami 35.000 forint plusz Áfa lenne a partnereknek. 

Láthatjátok, hogy nagyjából a gólyatábor kiadásunk mennyi lesz. Jön a 2024/25 első féléves 

költségvetési tervezete. Itt is láthatjátok, hogy mennyiből gazdálkodunk. A gólyabál 

jegybevétele kb. 3 millió 200 ezer forint lesz. Itt is egy 5 milliós kerettel számoltunk. Itt 



 

láthatjátok a féléves költégtervezetet. szeretnénk 3.5 millió forintot tartalékba tenni ha 

lehetséges a következő félévre. Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

6. Napirendi pont: Tanulmányi Bizottság beszámolója  

Elek Liliána: Át is térnénk a 6. napirendi pontra, amely a tanulmányi bizottság beszámolója 

lesz. Szeretném felkérni Beőr Anettet, hogy tartsa meg bizottsága beszámolóját. 

Beőr Anett: Köszönöm szépen. Szeretném összefoglalni, hogy ebben a félévben mit is 

csinált a mi bizottságunk. Itt láthattok rólunk egy csoportképet. A főbb pontokat itt 

láthatjátok. Amit kiemelnék, hogy részt vettünk egy csapatépítőn ami sokat segített a 

csapatunk összekovácsolódásában, így már gördülékenyen tudtunk együtt dolgozni. 

Elsődlegesen kitérnék az Ehök kampányra ahol a régi csapattal vettünk részt. Büszkén 

mondhatom, hogy mindkét napon teljes létszámmal vettünk részt, nagyon jó feladatokat 

tudtunk összerakni. Túljelentkezés is történt a tanulmányi bizottságba. A vekker most indult 

el. Találhatóak rajta szakreferensek is akik képzésen vettek részt. Célomnak tűztem ki a 

tanulmányis illetve vekkeres videók készítését egyaránt. Köszönöm a kommunikációs 

bizottság munkáját. Elkészültek a HTSZK-s fotók is. Itt láthatjátok a bizottság tagjait. 

Bátran keressétek őket minden tanulmányi kérdéssel kapcsolatban. És hogy mit is értünk 

el? A bizottsági tagok segítik a hallgatókat munkájuk során, emailekre válaszolnak, 

hallgatói megkeresésekre, hallgatói érdeket képviselnek a tanulmányi ügyekben. Nagyon 

szépen köszönöm! 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

7. Napirendi pont: Kommunikációs Bizottság beszámolója 

Elek Liliána: Át is térnék a hetedik napirendi pontra ami a kommunikációs bizottság 

beszámolója. Felkérem Mezei Márkot, hogy tartsa meg beszámolóját. 



 

Mezei Márk: Köszöntök mindenkit! Először is kezdeném az új bizottsági rendszerünkkel, 

ami bevezetésre került. Mind az 5 bizottsági tag külön területet képvisel. Az első bizottsági 

tag a kapcsolattartásért felelős. Ő tartja a kapcsolatot a rendezvényes bizottsággal. A 

második bizottsági tag a szövegírásért felelős. Ő írja és posztolja a szövegeket. Harmadik 

bizottsági tag a grafikai tartalmakért felelős. Értelem szerűen ő csinálja a grafikákat. 

Közösségi média tartalmakért felelős tagunk is van, aki minden platformunkra legyártja a 

tartalmakat. Illetve van kreatív tartalmakért felelős bizottsági tagunk is, aki pedig hétről 

hétre elemzi az oldalunkat és jobbnál jobb ötletekkel gazdagítja. A félévben 3 fő 

rendezvényt emelnék ki. Az első a Felezőbál. Ami elsőként készült el egyéni arculattal. A 

kommunikációs bizottság készítette a videókat, a logót is. Egyszerre jelentettük be a 

fellépőket amely a legnagyobb aktivitást mutatta. Itt láthatjátok is. A következő a 

Választások volt, ahol rekord szintű jelentkezés történt. A kampánynapokon és előtte 

leforgatott videók is nagy aktivitást mutattak. Az Eszterházy Csillag eseménynél itt 

láthatjátok a megtekintések számát. Ezt a rendezvényt is mi közvetítettük a hallgatók felé. 

Volt fotósunk és videósunk egyaránt. Elkezdtük használni az instagram reelst. 

Tapasztalatok alapján plusz követőket hozott, a jövőben alkalmazni fogjuk. Csináltunk 

rendezvényes kérdőívet is. Ennek a lényege, hogy hallgatókat kérdeztünk milyen 

rendezvényen vennének részt szívesen. A számok magukért beszélnek, egész erős félévet 

zártunk. Köszönöm szépen! 

Elek Liliána: : Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

8. Napirendi pont: Rendezvényes Bizottság beszámolója 

Elek Liliána: Át is térnék a 8. napirendi pontra, ami a rendezvényes bizottság beszámolója. 

Szeretném felkérni Bodnár Dominikot és Mészáros Violát, hogy tartsák meg. 

Mészáros Viola: Sziasztok. Én vagyok a sport referens, Dominik pedig a rendezvényekért 

felelős alelnök. 

Bodnár Dominik: Foglaljuk össze a félévet számokban. Itt láthatjátok, milyen 

rendezvényink voltak. Kultúrálisból volt 4. 

Mészáros Viola: Volt 7 sportrendezvényünk is. 



 

Bodnár Dominik: Összesen 19 rendezvényt szerveztünk ebben a félévben. 

Mészáros Viola: 40 meghívott vendég volt jelen rendezvényeinken. 

Bodnár Dominik: Rengeteg hallgatót sikerült megmozgatnunk ezekkel a rendezvényekkel. 

Mészáros Viola: 1274 kép készült a rendezvényeken amit köszönünk a kommunikációs 

bizottságnak. 

Bodnár Dominik: 6781 együtt töltött percünk volt. Márciusban volt kvíz nightunk illetve 

sörpongunk is. 

Mészáros Viola: Áprilisban 5 rendezvényünk volt. Megrendezésre került a Tánc Ramazúri, 

Frizbi Bajnokság, Sörpong és Karaoke Party is. 

Bodnár Dominik: Májusban egy országos rendezvényt is véghez vittünk amely a Techni 

Yoga volt. 

Mészáros Viola: Mi voltunk az első egyetem aki ezt megszervezte. 

Bodnár Dominik: A legfontosabb az Eszterházy Csillaga volt. Elég sokszínű volt. Volt 2 

külföldi versenyzőnk is. Emellett rekordszámú jelentkező volt a csillagon. A Felezőbálra a 

SunCityBrass-t hívtuk ami a visszajelzések alapján nagy sikert aratott. 

Mészáros Viola: A díszítésben az új bizottsági tagok segítettek nekünk. A dekoros csapat 

segít nekünk minden rendezvényre kitalálni a dekort és meg is valósítják azt Somával 

karöltve. 

Bodnár Dominik: A külföldieket is elkezdtük bevonzani rendezvényeinkre. 

Mészáros Viola: Az első sportrendezvényünk az Angol Kupa volt. A következő az a 

Röpliga volt. És nem utolsó sorban a Kidobós kupa.  

Bodnár Dominik: Itt a mi kis bizottságunk. Nélkülük nem sikerülnének ilyen jól a 

rendezvényeink. 

Mészáros Viola: Voltunk csapatépítőn a Balatonon ami nagyon jól sikerült. Köszönjük 

szépen. 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 



 

Egyhangúan elfogadva. 

9. Napirendi pont: Kollégiumi Bizottság beszámolója 

Elek Liliána: Áttérnék a következő napirendi pontra, ami a Kollégiumi Bizottság 

beszámolója. Szeretném felkérni Kocsis Nórát az újonnan választott Kollégiumi Ügyekért 

felelős alelnököt, hogy tartsa meg beszámolóját. 

Kocsis Nóra: Sziasztok. Kocsis Nóra vagyok a Kollégiumi Ügyekért Felelős Alelnök. Még 

ebben a félévben bizottsági tagként tevékenykedtem. Megmutatom nektek mivel is 

tevékenykedtünk mi. Egy összefoglalót láthattok az össz Kollbizes rendezvényekről, 

emellett voltak minden kollégiumban rendezvények, szó lesz a megújult bizottságról és a 

fegyelmi pontrendszerről. A véradásra idén sokkal jöttek el mint az előző félévben. 

Sikerként könyveltük el. Ez egy ingyenes rendezvény, felvesszük a Vöröskereszttel a 

kapcsolatot és kitelepülnek. Kapnak a hallgatók ajándékcsomagot is. Tavasszal 

megrendezésre került a Szabadulószoba, ami közepes érdeklődéssel zajlott. A 

visszajelzések jók voltak, a hallgatók élvezték. Költségileg hatékonyak voltunk, hiszen a 

saját bőröndjeinket rejtettük el amiket meg kellett találniuk a hallgatóknak és ehhez 

hasonlók. Vannak kollégiumi rendezvények amit minden kollégiumban külön 

megrendeznek. Volt társasjáték est és húsvéti tojáskeresés is. Ezek is közepes érdeklődést 

vontak maguk után. Májusban a kollégiumi bizottságot érte a legnagyobb változás. Most 

már csak 13 fővel működünk tovább. Kevesebb emberrel valószínű könnyebb lesz együtt 

dolgozni. Magas volt az új belépői arány. A fél kollégiumi bizottság új. A fegyelmi 

pontrendszer sikeresen le lett fogadva, szeptembertől minden kollégiumba életbe fog lépni. 

Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

10. Napirendi pont: Külügyi Bizottság Beszámolója 

Elek Liliána: A 10. napirendi ponthoz érkeztünk, ami a külügyi bizottság beszámolója. 

Szeretném felkérni Kovács Dominikát, hogy tartsa meg a beszámolóját. 



 

Kovács Dominika: Sziasztok. Össze szeretném foglalni milyen eseményeket szerveztünk 

a bizottsággal. A legfőbb esemény amit szerveztünk az a veszprémi kirándulás volt. Itt szép 

számban vettek részt a hallgatók. Részt vettünk a Cooking Nighton is a bizottsággal, ahová 

palacsintát készítettünk. Ezen a rendezvényen is számos külföldi hallgató vett részt. A 

következő az Eszterházy Csillaga, itt külföldi hallgatók is felléptek. Mindezen 

rendezvények kommunikációját fordítottuk, úgy ahogyan a Felezőbálét is. Amit elértünk, 

az az, hogy a rendezvényeken a külföldi hallgatók sokkal nagyobb számban vesznek részt. 

Köszönöm szépen. 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

 

11. Napirendi pont: Junior Hök Bizottság Beszámolója 

Elek Liliána: A 11. napirendi pont pedig a junior hök bizottság beszámolója. Felkérem 

Szilágyi Somát, tartsa meg a beszámolóját. 

Szilágyi Soma: Sziasztok! Szilágyi Soma vagyok, az EHÖK Általános Elnökhelyettese, 

emellett a Junior Hök Elnöke. Így nézett ki a félévünk. Volt egy választás, egy kampány. 

Most készülünk a képzésre. Szeretném megköszönni minden elnökségi tag munkáját, 

kimondottan a kommunikációsokét. A kampány 2 nap volt, több mint 100 limonádét 

osztottunk, több száz prospektust. Vonzották a bizottságok az érdeklődőket. Rengeteg 

érdeklődő volt és rengeteg jelentkezés. Összesen 47 fő jelentkezett a bizottságokba. A 

rendezvényes bizottságba 10 pályázat érkezett, a kommunikációs bizottságba 8 pályázat, a 

tanulmányi bizottságba 7 pályázat, a kollégiumi bizottságba 5 pályázat. A képzésre már 

készülünk. A bizottsági elnökeitek felveszik veletek a kapcsolatot és elmondják hogyan is 

fog kinézni ez a három nap. Az első nap 4 szekciós képzésen fogtok részt venni, a második 

nap bizottsági nap lesz, a harmadik nap pedig a gólyatábor szervezéséről fog szólni. Az első 

este a Szent Istvánba készülünk nektek egy kis bulival, a második napot közös főzéssel 

szeretnénk lezárni. Köszönöm szépen a figyelmet. 



 

Elek Liliána: Köszönjük! Erről is szavaznunk kell. Kézfelnyújtással jelezze aki elfogadja, 

aki nem, aki tartózkodik. Köszönjük szépen! 

Egyhangúan elfogadva. 

 

 

12. Napirendi pont: Egyebek 

Elek Liliána: Elérkeztünk az utolsó napirendi ponthoz, amely az egyebek. A képzésről 

szerettem volna beszélni de Soma már nagyjából elmondta a részleteket. Ezzel kapcsolatban 

fogtok kapni emailt amiben leírjuk részletesen, hogy mire számítsatok és hogyan fog zajlani 

ez a 2,5 nap. Átadnám Pecasz Anna Évának a szót, hogy ismertesse a szavazás eredményét. 

Pecasz Anna Éva:  

Esélyegyenlőségi Bizottság Kocsis Nóra, egyöntetű igen gratulálunk. 

Hallgatói Ügyek Bizottság Kocsis Nóra, egyöntetű igen gratulálunk. 

Hallgatói Jogorvoslati Bizottság Kocsis Nóra, egyöntetű igen gratulálunk. 

Hallgatói Fegyelmi Bizottság Kocsis Nóra, egyöntetű igen gratulálunk. 

Egyetemi Szociális és Ösztöndíj Bizottság Kocsis Nóra, egyöntetű igen gratulálunk. 

PK Kari Tanács Lakatos Lívia, egyöntetű igen gratulálunk. 

Szenátus Bató Dávid, 1 nem, 2 tartózkodom, 18 igen gratulálunk. 

Hallgatói Ügyek Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálunk. 

Hallgatói Jogorvoslati Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálunk. 

Hallgatói Fegyelmi Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálunk. 

Egyetemi Szociális Ösztöndíj Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálok. 

Beiskolázási Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálunk. 

Tudományos Diákköri Bizottság Bató Dávid, 19 tartózkodom 2 tartózkodom. 

Etikai Bizottság Bató Dávid, 19 igen 2 tartózkodom gratulálunk. 



 

 

Elek Liliána: Köszönjük szépen. szeretném Bárány Bianka részére átadni a 

megbízólevelét. Szeretném megkérdezni, van e valakinek egyebek? Nincs Nagyon szépen 

köszönöm. Attól, hogy jön a nyár nem áll meg az élet, megyünk tovább. A képzésről és a 

gólyatáborról is informálni fogunk titeket. Mindenkinek sok sikert még a vizsgákhoz. 

Köszönöm, hogy itt voltatok.  

 

Az ülést 17:51-kor lezárja Elek Liliána 

 

A jegyzőkönyvet készítette: Molnár Diána 
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